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tel. (O-:l2) 781- 10- 0 8 • d . K ... Zd . O' ki S I .Fax 781-13 -7f!. pOSIe zenia omISJI rOWIa, pie po ecznej,
mojo MazowiecBezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

ktore odbylo sie Wdniu 20 lutego 2013 roku

o godzinie 1130 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1.
2.
3.
4.
5.

6.

0 7.

8.
9.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
Spotkanie z przedstawicielem Mareckiej Ochotniczej Strazy Pozarnej.
Realizacja obowiazkow zwiazanych z utrzymaniem czystosci i porzadku w miescie w
okresie zimowym.
Podsumowanie akcji .Bezplame szczepienia ochronne przeciwko grypie" na terenie
gminy Marki.
Informacja na temat biezacej sytuacji formalno - prawnej dawnego Osrodka Zdrowia
przy Alei Pilsudskiego,
Sprawy rozne.
Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porz'ldku obrad.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 4. Spotkanie z przedstawicielem Mareckiej Ochotniczej StraZy Pozarnej.

Na posiedzenie komisji przybyl Pan Andrzej Michalski Czlonek Komitetu zalozycielskiego
Ochotniczej Strazy Pozamej w Markach i przedstawiciel Ochotniczej Strazy Pozarnej
wMarkach.

Pan Andrzej Michalski przedstawil dotychczasowe dzialania Ochotniczej Strazy Pozarnej w
Markach.

Na posiedzenie komisji przybyl rowniez Pan Miroslaw Grykalowski Naczelnik Wydzialu
Monitoringu, kt6ry wyrazil akceptacje i chec nawiazania wspolpracy z jednostka OSP
wMarkach.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; Pan Andrzej Michalski, Pan Miroslaw Grykalowski,
radny Tomasz Paciorek, radna Agnieszka Luzynska, Przewodniczacy Rady Marcin
Piotrowski.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. zakupu samochodu i sprzetu ratowniczo 
gasniczego dla OSP w Markach; organizacja festynu miejskiego zwiazanego z powolaniern
OSP w Markach; naboru ochotnik6w do OSP w Markach.

Pkt. 5. Realizacja obowi'lzkow zwi'lzanych z utrzymaniem czvstosci i porz'ldku
w miescie w okresie zimowym.

1



o

Na posiedzenie komisji przybyl Pan Henryk Szczurowski Dyrektor Zakladu Uslug
Komunainych w Markach. Pan Henryk Szczurowski przedstawil koszty zwiazane z
odsniezaniem miasta.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Agnieszka Luzynska, radny Jacek Orych,
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, Pan Henryk Szczurowski Dyrektor Zakladu Uslug
Komunainych.

W dyskusji omawiano m.in. kwestie dot. ; odsniezania chodnika przy kiubie sportowym
Marcovia przy ul. Wsp6Inej w Markach; rodzaju rozwiazan zwiazanych z odsniezaniem przy
pIac6wkach oswiatowych w miescie.

Przewodniczacy Komisj i zarzadzil 3 minuty przerwy.

Pkt. 6. Podsumowanie akcii "Bezplatne szczepienia ochronne przeciwko grypie"
na terenie gminy Marki.

Pan Piotr Matusiak Naczeinik Wydzialu Spolecznego w Urzedzie Miasta Marki , kt6ry
przybyl na posiedzenie komisji przedstawil informacja nt. akcji bezplatnych szczepien
ochronnych przeciwko grypie na terenie gminy Marki.
Pan Piotr Matusiak poinformowal m.in. , iz w 2012 w akcji bezplatnych szczepieri ochronnych
udzial wzielo 314 os6b po 65 roku zycia; N.Z.O.Z. ESCULAP wykonal 92 szczepienia na
kwote 3680 zl, natomiast N.Z.O.Z. Kardio- Med. Wykona1222 szczepienia na kwote 7770 zl.

Pan Piotr Matusiak przedstawil rowniez miejsca promocji prowadzonej akcji oraz dokonal
por6wnania w odniesieniu do Iat ubieglych,

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 7. Informacja na temat biezilcej sytuacii formalno - prawnej dawnego Osrodka
Zdrowia przy Alei Pilsudskiego.

Przewodniczacy komisji zarzadzil 5 minut przerwy.

Cl Po przerwie Pan Henryk Szczurowski om6wil sytuacje formaino - prawna tzw. budynku
"dawnej przychodni zdrowia"; poinformowal, iz wydane zostalo pozwolenie na rozbiorke
budynku; czekamy na opinie Konserwatora Zabytk6w.

Radna Agnieszka Luzynska poinformowala, iz zglosil sie do niej mieszkaniec Marek
informujac 0 mozliwosci zebrania sie grupy ochotnik6w, kt6rzy mogii by ocalic cenne
elementy architektoniczne budynku .xlawnej przychodni zdrowia" przed jej rozbiorka,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze miastu rowniez zalezy na ocaleniu cennych
element6w niniejszego budynku.

Pkt. 8. Sprawy rozne.

Radny Jacek Orych poruszyl kwestie zabezpieczenia skrzyzowania przy ul. Wsp6Inej,
Malachowskiego i Pilsudskiego, kt6re jest bardzo niebezpieczne z uwagi na zle oznaczenie
i zle dzialajaca sygnalizacje swietlna w tym rejonie.

2



Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zasugerowal aby nawiazac kontakt z Komendantem
Komisariatu Policji w Markach w celu zwiekszenia kontroli drogowych w rejonie AI.
Pilsudskiego w Markach.

Pkt. 9. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1245 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

( )

Protokolowala;
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji
Radoslaw Dec
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